

Dear stc Shareholders	السادة المساهمين الكرام
The proxy form is not available, therefore, the Ordinary General Meeting will be conducted virtually via Tadawulaty Platform, for the safety of the shareholders of the company and to support the preventive and precautionary efforts and measures exerted by the competent and relevant health authorities to address the emerging Corona virus pandemic (COVID-19), and as an extension of continuous efforts exerted by all government agencies in the Kingdom of Saudi Arabia to take the necessary preventive measures to prevent its spread. In addition, we would like to bring to your attention that there will be a live audio & video broadcast of the Assembly at the provided link in Tadawulaty. For more inquiries, please contact Investor Relations via: P.O. Box 87912 Riyadh 11652 Phone: 0114525050 – 0114521845 Fax: 0114529655 E-mail: IRU@stc.com.sa Thank you and kind regards	نموذج التوكيل غير متاح حيث سيتم بالاكْتفاء بعقد الجمعية العامة العادية عبر وسائل التقنية الحديثة عن بُعد ، وذلك حرصاً على سلامة مساهمي الشركة، وضمن دعم الجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة وذات العلاقة للتصدي لفايروس كورونا المستجد (COVID-19)، وامتداداً للجهود المتواصلة التي تبذلها جميع الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في اتخاذ التدابير الوقائية اللازمة لمنع انتشاره. ونود الاخطاة بأنه سيكون هناك بث صوتي ومرئي مباشر للجمعية وذلك عن طريق الرابط المتاح في نظام تداولتي. وفي حالة وجود أي استفسار، يرجى الاتصال على علاقات المستثمرين عن طريق: ص ب: 87912 الرياض 11652 هاتف: 0114525050-0114521845 فاكس رقم: 0114529655 البريد الإلكتروني: IRU@stc.com.sa وتقبلوا وافر التحية والتقدير